
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2018 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 27 sierpnia 2018r. 
 

Obecni zgodnie  z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie projektów uchwał. 
5. Przyjęcie uchwał. 
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
8. Zakończenie sesji. 

Przebieg sesji: 
 
Ad. 1- 3 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz sprawdził prawomocność sesji – obecnych 15 radnych. 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, zapytał czy radni wnoszą jakieś zmiany w proponowanym 
porządku obrad. Nikt nie wniósł uwag. 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do Protokołu Nr XXXVIII/2018 z dnia 28 czerwca 2018r. 
Protokół z sesji nr XXXVIII/2018 z dnia 28 czerwca 2018r. został poddany pod głosowanie: 
15 głosów – za 
 0 głosów – przeciw 
 0 głosów – wstrzymujących się 

Ad. 4 Przedstawienie projektów uchwał. 

1. Projekt uchwały nr XXXIX/252/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy w Bojszowach 
Nr IV/27/2015 z dnia 9 lutego 2015r. – przedstawił Pan Radca Prawny Mirosław Nosalik. 

Projekt uchwały jest następstwem skargi, która została wniesiona do Rady Gminy, a dotyczy uchwał, 
które zostały podjęte w 2017 r. Skarga dotyczy uchwały podatkowej tzw. uchwały śmieciowej, jej 
pierwotną treścią jest uchwała z lutego 2015 r., natomiast w ślad za tą uchwałą były podjęte dwie 
uchwały mianowicie w czerwcu i lipcu 2015 r. Ta ostatnia uchwała obowiązywała do 2017 roku, w którym 
po raz kolejny na wskutek zmiany stanu prawnego dokonano zmiany uchwały.  Pan Jasiński, który jest 
autorem tej skargi nie zgadza się z brakiem tzw. klauzuli derogacyjnej jeśli chodzi  
o uchylenie lub wyeliminowanie z obrotu prawnego uchwały z lutego 2015r. Pan Jasiński podnosi ten 
argument wielokrotnie w  swych odwołaniach zarówno do sądu jak i do SKO, które rozpatrywały jego 
sprawy w zakresie decyzji indywidualnych. Wszystkie te zarzuty zostały przez te organy uznane za 
nieprawidłowe, skargi były oddalane. Pan Jasiński z upartością nie zgadzając się z wyrokami sądów po 
raz kolejny wnosi  skargę na tą samą sprawę i też odnosi to do uchwały rady i do orzeczenia.  
W związku z tym, że sprawa ta ma powagę rzeczy osądzonej proszę tylko Państwa o podjęcie tej 
uchwały o charakterze proceduralnym tak, aby można było reprezentować gminę przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym.  
 
Pytania Radnych: 
Janusz Gwóźdź: Czy Pan J. zmienił cokolwiek w swej skardze? Podstawę prawną? Słownictwo?  
Radca Prawny: Nic nie zostało zmienione. 
 

2. Projekt uchwały nr XXXIX/253/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy w Bojszowach 
Nr IV/27/2015 z dnia 9 lutego 2015r. 

Skarga dotyczy Uchwały Rady Gminy w Bojszowach Nr XXIX/190/2017 z dnia 9 października2017r. 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Bojszowy na lata 2017-2022. Uchwała ta 
została poprzedzona konsultacjami i spotkaniami. Skarżący doszedł do wniosku, że w zakresie 



czynności poprzedzających brak jest konsultacji. Podważa się bark konsultacji. Proszę o przyjęcie 
uchwały. 
 
Pytania Radnych: 
Janusz Gwóźdź: Poprzednia skarga dotyczyła 3 dni dla całego procedowania, czy trzy dni są pomylone? 
 

3. Projekt uchwały nr XXXIX/254/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Bojszowy miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych - przedstawiła Pani Sekretarz Anna Piekorz.  
 

Konieczność podjęcia tej uchwały wynika ze zmian w ustawie  o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Ustawodawca dał nam 6 miesięcy od 9 marca na podjęcie takiej 
uchwały wygaszając poprzednią uchwałę rady (która traci moc). Treść przedmiotowej uchwały nie 
odbiega od poprzedniej. Pozostawiono zapis o odległości punktów sprzedaży produktów alkoholowych, 
które nie mogą być usytuowane w odległości mniejszej niż 50m od obiektów chronionych takich jak 
przedszkola, szkoły inne placówki wychowawcze oraz obiekty kultu religijnego. Traci moc uchwała z 
2005 roku.   
 
Pytania Radnych: 
Stanisław Biela: Czy jakiś punkt w skutek przyjęcia tej uchwały będzie musiał zostać zamknięty? 
Pani Sekretarz: Nie, zasada jest ta sama. 
Janusz Gwóźdź: Czy są jakieś widełki co do tych odległości. 
Pani Sekretarz: Nie, zasady ustala uchwała. 
 

4. Projekt uchwały nr XXXIX/255/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 
terenie Gminy Bojszowy - przedstawiła Pani Sekretarz Anna Piekorz. 

 
Konieczność podjęcia tej uchwały wynika ze zmian ustawy o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Uchwała z 2001 roku określała maksymalną liczbę punktów 
sprzedaży alkoholu, określając tylko te punkty sprzedaży alkoholu powyżej 4,5% z wyjątkiem piwa. 
Teraz ustawa mówi o trzech określeniach: należy określić rodzaje napojów alkoholowych, w podziale 
na te do 4,5%, pomiędzy 4,5-18%, powyżej 18% stąd, każdy z paragrafów ma podpunkty 1,2,3. 
Odrębnie należy ustalić liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży i zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży . Taki układ uchwały wydawał się najbardziej czytelny i zrozumiały. 
Nie powoduje zamknięcia jakiegokolwiek punktu, teraz daje jeszcze limit w kierunku zwiększenia tej 
ilości.  
 
Pytania Radnych: 
Paweł Kumor: Ile punktów funkcjonuje w gminie ? 
Sekretarz Gminy: dla gastronomii – 5 punktów do 4,5%, 2 punkty do 18%, 4 punkty powyżej 18%. 
Należy pamiętać, że teraz określamy maksymalną liczbę zezwoleń, a nie punktów.  
Janusz Gwóźdź: Jeśli jeden właściciel ma 3 obiekty czy otrzymuje zezwolenie na każdy osobno?  
Sekretarz Gminy: Na każdy osobno. 
Janusz Gwóźdź: Rozumiem, że powiększyła się liczba zezwoleń na sprzedaż alkoholu poza miejscem 
spożycia, jak się to ma z wychowaniem w trzeźwości?  
Sekretarz Gminy: Teraz mamy takich zezwoleń dla 18 punktów do 4,5% czyli jesteśmy dwa punkty do 
limitu określonego uchwałą - 16 powyżej 4,5 %, 16 punktów powyżej 18%, gdy limit ustawiamy na 20. 
Jest to mniej niż poprzednio bo było 25 punktów. Zapewnia nam działanie tych punktów, które aktualnie 
istnieją.  
Janusz Gwóźdź: Poprzednio było 25 ponad 4,5% teraz jest więcej, jak ma się do tego GOPS? 
Sekretarz Gminy: Skonsultowałam projekt z Gminną Komisja Alkoholową. 
Anna Młocek: Ale to nie jest tak jak Pani Sekretarz powiedziała, to jest nadwyżka, abyście nie musieli 
Państwo, w mojej ocenie, za parę miesięcy zwiększać. Choć wydaje mi się, że nie będzie zwiększenia 
tych punktów skoro, jak się nie mylę, przez kilkanaście lat poziom jest na tym samym limicie. 
 

5. Projekt uchwały nr XXXIX/256/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń  wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2021 (od dnia 01.01.2018 r. do dnia 31.05.2022r.) 
na terenie Gminy Bojszowy 

 
Komisja Gospodarki Komunalnej zapoznała się szczegółowo z tym projektem uchwały, mamy tu 



załącznik do tej uchwały i prosiłbym o przyjęcie tego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń  wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2021.  
 
Pytania Radnych: 
Stanisław Biela: Dlaczego wieloletni plan na lata 2018 – 2021, skoro obowiązuje do dnia 31.05.2022r.     
W preambule projektu uchwały jest błąd ? 
Wójt: Poprawimy w preambule do 2022 w załączniku jest dobrze. 
 

6. Projekt uchwały nr XXXIX/257/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. w 
sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/234/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 25 kwietnia 2018r. 
w sprawie podziału Gminy Bojszowy na stałe obwody głosowania przedstawiła Pani Sekretarz 
Anna Piekorz. 

Do zmiany są tu dwa punkty: 
- określenie siedziby obwodowej komisji wyborczej – przy wygaszaniu Gimnazjum zastępujemy je 
Szkołą Podstawową  
- w obwodzie nr 5 z granic obwodu znika zdublowana ul. Żubrów.  
 

7. Projekt uchwały nr XXXIX/258/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia – Referuje Anna Młocek. 

Uchwała ta jest konieczna ze względu na zmianę ustawy o pomocy społecznej, która zobowiązuje do 
podpisania umowy ze schroniskiem dla osób bezdomnych bez względu czy na terenie gminy są osoby 
bezdomne czy nie uchwała wymaga takiego porozumienia.  
 
Pytania Radnych: 
Janusz Gwóźdź: Stawki są wzięte z ustawy czy to jest proponowane? 
Anna Młocek: Stawki są obliczone zgodnie z kryterium dochodowym zgodnie z art. 8 ust. 1 uchwały  
o pomocy społecznej – procent odpłatności proponowany jest przez radę gminy.  
 

8. Projekt uchwały nr XXXIX/259/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. – referuje Wójt Gminy Bojszowy. 

Proszę o procedowanie na materiałach dostarczonych wam przed rozpoczęciem posiedzenia. 
Wzrastają nam dochody w stosunku do WPF poprzedniego w dochodach bieżących oraz majątkowych. 
Bieżące o 199 581, 55 zł, z czego dzisiaj w  uchwale budżetowej będziemy zwiększać  
o kwotę 36 784 zł i to pojawiło się w tzw. autopoprawce. Jest to subwencja oświatowa, którą 
otrzymaliśmy z Ministerstwa Edukacji Narodowej (MEN). Aplikowaliśmy o dwa projekty do MEN-u dla 
SP w Międzyrzeczu na kwotę ponad 160 tys. zł i dla GSP w Świerczyńcu na kwotę ponad 36 tys. zł. 
Tylko jeden projekt uzyskał akceptację i tak jest to dla nas sukces. Uzyskane środki zostaną 
przeznaczone na wyposażenie pracowni przyrodniczej (przedmioty: biologia, chemia, geografia, fizyka). 
Pozostała kwota została rozdysponowana moimi zarządzeniami pomiędzy okresami sesyjnymi. Były to 
dotacje celowe. Dwa projekty, które będziemy wykonywać przez GOPS. Z ROPSU 44 620 zł zostały 
pozyskane na dwa projekty: Świetlica naszym domem oraz Sposób na nudę. Otrzymaliśmy środki na 
dopłaty na Zieloną Szkołę. Aplikowaliśmy do Ministerstwa Edukacji Narodowej o środki na zakup 
podręczników dla dzieci w szkołach prowadzonych przez gminę, na co otrzymaliśmy ponad 90 tys zł.  
Dochody majątkowe, wprowadzamy do budżetu kwotę 226 568 zł są to środki pozyskane z Górnośląsko 
– Zagłębiowskiej Metropolii i te środki przeznaczamy na realizację zakupu nieruchomości przylegającej 
do Gminnego Przedszkola i Żłobka. W ostatnim WPF zabezpieczyliśmy 110 tys. zł. Środki niezbędne 
do zakupu tych ziem to 320-330 tys. zł. Jest to dla mnie priorytetowa inwestycja zakupowa. Środki 
uzyskane z Metropolii są to środki zdobyte dzięki oszczędnościom, które poczyniliśmy w trakcie 
wykonywania 7 zleconych nam przez Metropolię zadań. W wyniku przetargów pojawiła się 
oszczędność. Zgodnie z umową te środki musieliśmy zwrócić do Metropolii i one zostały faktycznie 
zwrócone, nasze zabiegi i działania były skierowane na to, aby te środki odzyskać. Przedstawiając taki 
projekt zarządowi udało się wynegocjować zgodę. Pojawiło się nasze nowe 8 zadanie. Załącznik nr 3 
dotyczący przedsięwzięć, zmiana dotycząca  działania 4.3.1 - mieliśmy zaplanowane wydatki na 
termomodernizację strażnicy w Bojszowach 2017/2018. Poślizg spowodował, że ta inwestycja będzie 
realizowana w latach 2018/2019. Kwota jest niewystarczająca. Kwota ta jest podwyższona ze względu 
na ofertę, którą otrzymaliśmy.  
 

9. Projekt uchwały nr XXXIX/260/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie zmiany w budżecie na 2018 rok. 

W  pierwotnych materiałach zwiększaliśmy dochody o 226 568 zł, czyli tylko o GZM, a w aktualnym 
zwiększamy o 263 352 zł, bo dodajemy zwiększenie z subwencji oświatowej. Załącznikiem nr 2 do 
zmian w budżecie pokazujemy, gdzie jakie wydatki zostaną zwiększone oraz zmniejszone. 



Zmniejszenia: dział 700 zabieramy 110 tys. to musi być w transporcie i łączności. Dodajemy do tego 
ponad 226 tys i to jest ta pozycja zakupowa na poprawienie bezpieczeństwa ruchu przy przedszkolu. 
Kolejne zmniejszenie to „Muchomorek” w oświacie 9500 zł (dotacja dla dzieci pełnosprawnych) 
zdejmujemy. NPP „Muchomorek” kończy działalność z dniem 31 sierpnia br. Dotacja dla dzieci  
z orzeczeniami - zabieramy 24 100 zł po zamknięciu placówki.  33 600 zł dodajemy na oświatę  
i kulturę. 5000 zł dopłacamy do dowozu dzieci do szkól to jest kwota potrzebna na zakup paliwa do 
samochodu, który dowozi dzieci uprawnione do dowozu do szkół. Kultura i dziedzictwo narodowe, 
dokładamy kwotę 14 600 zł.  
 
Pytania radnych: 
Stanisław Biela: zwiększenie wydatków na dowóz uczniów do szkół jest pokłosiem podpisanych umów 
z rodzicami? Czy przez to dzieci z rejonu ulic Zakątek, Rolnicza, Złoty Łan mają zapewniony dowóz do 
szkoły ?  
Wójt: Od 1 września podnieśliśmy o 100% stawki zwrotu dla rodziców dowożących dzieci do szkół  
i przeszkoli i na to środki były, ale topografia odbioru dzieci, które takie orzeczenia posiadają  
spowodowała, że zwiększają nam się wozokilometry. Dowóz dzieci autobusem ze wspomnianego 
rejonu wykonuje do końca 2018 roku PKS Pszczyna. 
Andrzej Rokowski: W jakim najkrótszym czasie nastąpi podpisanie umowy jeśli chodzi o działkę pod 
parking przy przedszkolu. 
Wójt: 10 września zgromadzenie podejmie uchwałę, zarząd podpisuje umowę z gminą. Nie widzę tego 
inaczej, niż podpisanie umowy do końca września.  
Stanisław Biela: Czy można podpisać akt przed płatnością ? 
Wójt: Sam akt notarialny jest aktem nabycia. Nie można tego zrobić wcześniej. 
Andrzej Rokowski: Czy środki spływają z opóźnieniem. 
Wójt: Bardzo szybko. 
 
5. Przyjęcie uchwał – w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

1. Projekt uchwały nr XXXIX/252/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. 
w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy w Bojszowach 
Nr IV/27/2015  
z dnia 9 lutego 2015r. 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

2. Projekt uchwały nr XXXIX/253/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy w Bojszowach 
Nr IV/27/2015 z dnia 9 lutego 2015r. 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 
 

3. Projekt uchwały nr XXXIX/254/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r. w sprawie 
ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Bojszowy miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych 
14 głosów – za  
1 głosów – przeciw (Janusz Gwóźdź) 

        0 głos – wstrzymujących się 

4. Projekt uchwały nr XXXIX/255/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 
terenie Gminy Bojszowy w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych na terenie Gminy Bojszowy 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

5. Projekt uchwały nr XXXIX/256/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń  wodociągowych 



i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2022 (od dnia 01.01.2018 r. do dnia 31.05.2022r.) 
na terenie Gminy Bojszowy 
15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

6. Projekt uchwały nr XXXIX/257/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie zmiany w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/234/2018 Rady Gminy Bojszowy  
z dnia 25 kwietnia 2018r. w sprawie podziału Gminy Bojszowy na stałe obwody głosowania 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

7. Projekt uchwały nr XXXIX/258/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia 

15 głosów – za  
0głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

8. Projekt uchwały nr XXXIX/259/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 

9. Projekt uchwały nr XXXIX/260/2018 Rady Gminy Bojszowy z dnia 27 sierpnia 2018r.  
w sprawie zmiany w budżecie na 2018 rok 

15 głosów – za  
0 głosów – przeciw 
0 głos – wstrzymujących się 
 

6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
 

Wójt Gminy Bojszowy: 

• Oświata: mamy awanse zawodowe: 3 mianowania, 9 dyplomowań, 
• Pani Wolny objęła pełnienie obowiązków dyrektora szkoły w Międzyrzecz na 5 lat, 
• Ul. Słoneczna przygotowana do odbioru, 
• Ul. Skośna zgłoszona do odbioru, 
• Ul. Lisia oświetlenie inwestycja zamknięta 

• Oświetlenie ul. Złoty Łan wejście wykonawcy w pierwszych dniach września, 
• Projekt przebudowy ul. Gromadzkiej na ukończeniu, 
• Projekt przebudowy ul. Krętej, prace projektowe trwają, 
• Projektowanie kolektora ściekowego  - przesyłowego do Tychów, prace trwają, 
•  Otrzymaliśmy dofinansowane 106 tys na zakup agregatu prądotwórczego, 
•  3 umowy podpisały nasze kluby z Tauron Polska – Grom 17 tys zł, GTS 10 tys zł,  

Polonia 17 tys zł, 
• Tauron zorganizuje dla nas miasteczko zabaw dla dzieci na Dożynkach, 
• Wymiana bram w OSP Międzyrzecze (nowe bramy, okna, likwidacja schodów), 
• Czekamy na rozstrzygnięcie konkursu dotyczącego fotowoltaiki,  

• 9 września zapraszamy na dożynki 
 
K. Komandera:  Kiedy zostaną rozpoczęte prace na ul. Rolniczej? 
J. Gwóźdź: Wycinka drzew na 931 mieliśmy ostatnio kolejny wypadek śmiertelny, może jakieś  
ostrzejsze pismo, czy znowu ktoś musi zginąć, aby było wiadomo, że te drzewa stanowią zagrożenie. 
Plac zabaw i siłownia w Bojszowach Nowych - dlaczego nie zostały zrealizowane pomimo posiadania 
środków? 
Utrzymanie rowów. Chodzi o główne rowy odprowadzające wodę do Korzyńca.  Czy jest to w rękach 
gminy?  Większość domów jest skanalizowana, odprowadzana jest woda deszczowa. Skoro wszyscy 



tej wody się pozbywamy to moje zdanie jest takie, że główne rowy powinny być pod opieką gminy  
i powinno to wykonywać GPK. Nie możemy zrzucić tego na barki właścicieli działek. Kiedyś było  
więcej rolników, którzy odprowadzali wodę ze swojego pola . Zwróciłem się ostatnio do Pana  
w sprawie jednej z posesji, bo nie każdy ma kosę i potrafi się nią posługiwać. Mam nadzieję, że  
w przyszłym budżecie znajdzie się taka pozycja. 650 lecie Bojszów, obchody, czy zostały wzbogacone 
o jakiś festyn po posiedzeniu komisji rolnictwa. 
S. Biela: Na ulicy Trzcinowej rośnie całkowicie suchy dąb. Konary lecą na drogę. Druga sprawa – na ul. 
Rolniczej sieć telekomunikacyjna, prawdopodobnie po dowożeniu materiałów budowlanych do budów, 
została naderwana i wisi bardzo nisko, co powoduje utrudnienie w komunikacji.   
Ul. Bojszowska – są tam ponumerowane drzewa - czy są przeznaczone do wycinki ? 
R. Horst: Odcinek chodnika przy ulicy powiatowej rozwarstwia się. Fatalny stan obwałowań. Osunięcie 
skarpy przy ul. Skromnej. Park domaga się wykoszenia i usunięcia 3 drzew. Wygląd centrum  
miejscowości jest niezadowalający. 
Wilczek: W poprzednich latach, 1-2 razy koszone były brzegi Korzyńca teraz od 2 lat nikt się tym nie 
interesuje.  
Gwóźdź: Nadajnik Play w Nowych Bojszowach czy coś się Pan dowiedział Panie Wójcie ? 
Gość: Bezpieczeństwo przeciwpożarowe na przykładzie ul. Korzenickiej, strażacy mieli problem z 
dojazdem, czy da się coś z tym zrobić? 
 
Ad. 7 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 

• Ul. Rolnicza jeszcze w tym tygodniu lub w przyszłym początek prac. 

• Wycinka drzew przy ul. Gościnnej – byli w UG pracownicy Zarządu Dróg Wojewódzkich – wraz 
z pracownikami dokonali oględzin. Trwa procedura. 

• Plac zabaw + siłownia – rozpoczynamy procedurę przetargową. 
• Rowy – część rowów kosiła gmina. Jest mnóstwo rowów, które przygotowujemy. Mamy ich  

ponad 70km. Zgodnie z literą prawa właściciel odpowiada za rów. Ja chcę, aby ten rów był 
drożny, ale proszę o Waszą pomoc, aby ludzi uświadamiać. 

• 650 lecie – program jest finansowany z LGD – są tu ścisłe dyrektywy. 

• Play nadajnik – jest to komercyjna inwestycja – nie posiadamy wiedzy 

• Ul. Trzcinowa – była wizja, lada dzień będą przycięte konary.  

• Ul. Rolnicza – sieć telekomunikacyjna na ul. Skośnej jest ten sam problem, nikt nie reaguje, nie 
mamy z kim rozmawiać.  

• Ul. Jedlińska drzewa – jest inwentaryzacja, którą wykonuje biuro projektowe. Ul. Bojszowska 
przechodzi górą nad S1. Jeśli ten wariant zostanie przyjęty te drzewa zostaną wycięte.  

• Jedliński Park – to jest nasza działka. Robimy optymalnie ile się da, aby zieleń utrzymywać.  
• Koszenie Korzyńca – ktoś się tym zainteresował. Powstały Polskie Wody jest reorganizacja  

i dopóki przejmą będzie dużo komplikacji. 

• Prześwietlenie dróg – tam gdzie jest ruch ogólny, jeśli rosną drzewa właściciela, czyli Lasów 
Państwowych – otrzymujemy zgody, że możemy sami wykonać, jak jest droga uczęszczana to 
robimy, gdy jest dojazd do lasu i do pól tego niestety nie możemy zrobić. Przyjmuje to i będę 
działał w tym kierunku 
 

 
Ad 8. Zakończenie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy Bojszowy” 
zakończył obrady sesji. 
 
Protokołowała: Karolina Gwiszcz 

 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 


